
Respostes a la ciutadania del PSC al Ple de 20-6-2012 
 
La senyora alcaldessa diu: 

“Bé, doncs amb això acabem aquest apartat de precs i preguntes, i passaríem 
al torn de precs i preguntes per part del públic assistent sobre temes d’interès 
municipal. Primer començaríem per aquelles preguntes entrades per escrit, que 
no en tenim, en aquesta ocasió. Per tant, continuaríem amb la part de les 
preguntes formulades pels presidents o presidentes d’associacions de veïns. 
Només veig un però veig que també em demana la paraula, si jo no 
m’equivoco, i per tant el president de l’Associació de Veïns de Finestrelles té 
tres minuts per formular aquestes preguntes. Ja tenim un micro aquí.” 

 
El senyor Felipe diu: 

“Hola, bona nit. La pregunta va dirigida a todos los partidos políticos, ya que la 
oposición tiene la mayoría y tiene un poder especifico importante dentro del 
ayuntamiento. Y solamente me voy a referir al tema…, felicitaros, deciros que 
realmente ha sido positivo que se aplace el punto número 3 del orden del día 
porque no es justo que venga al pleno sin que antes haya habido un consenso 
con la asociación de vecinos, que tenemos muchas sugerencias para el tema, 
que el problema no es tan grave como se presenta.  

Deciros que el 80 por ciento de los vecinos de Finestrelles tienen plaza de 
aparcamiento. Hay un 10 por ciento aproximadamente que no tienen coche, 
pero sí que hay un colectivo del casco antiguo que estaban antes que estuviera 
San Juan de Dios, que es el causante del problema del aparcamiento, y que 
tienen derecho a que se les trate decentemente, por decirlo de alguna manera. 
Entonces, es un problema mínimo, y se tiene que estudiar. El problema no es 
regularizar esto, el problema es que hay falta de aparcamientos en Finestrelles. 
Con esta propuesta que traíais hoy al pleno lo que se hubiese hecho es 
agravar más el problema del aparcamiento en Finestrelles. Habéis decidido que 
las pilones no, pero ésta tampoco es la solución.  

Nosotros tenemos varias propuestas para hacer al ayuntamiento. No es un 
problema que haya que regularizar, lo que hay es que crear más plazas. 
Tenemos propuestas, varias, para incrementar el número de plazas de 
aparcamiento en Finestrelles, por lo tanto, no voy a entrar en detalles, pero 
existen esas propuestas. ¿Que el ayuntamiento lo solicita? Le preparo un 
estudio informe que sirva de base para empezar a hablar de los problemas del 
aparcamiento en Finestrelles, y yo lo que les pido a todos los grupos políticos 
es que no venga más este tema aquí, al pleno, hasta que no nos hayamos 
sentado, que se nombre una comisión si lo creen conveniente, pero que 
hablemos del tema, que hay propuestas, hay soluciones, y no hay que 



precipitarse, ahora no es el momento, hay que esperar. Los problemas algunos 
se irán solucionando poco a poco.  

El mes que viene San Juan de Dios abrirá las 132 plazas de aparcamiento de 
sus empleados, que todos esos coches están dando vueltas por el barrio de 
Finestrelles. Hay otras muchas propuestas. Lo que les pido es que por favor, 
no traigan al pleno este tema hasta que no nos hayamos sentado en una mesa, 
hayamos hablado, la asociación hará sus propuestas y son muchas, más que 
las que ustedes se piensan, y solucionar un problema que no es tan grave 
como parece. Pensad que esto afecta al orden de un 10 por ciento de la 
población de Finestrelles que no tienen aparcamiento, vienen a ser del orden 
de entre 20 y 30 viviendas. Entonces, hay que dar una solución a esas 
viviendas que no tienen aparcamiento y que estaban antes de San Juan de 
Dios. Esta es la pregunta. Espero que me digan que sí a mi propuesta de crear 
una comisión para estudiar este tema. 

Muchas gracias.” 

El senyor Giner diu: 

“El diumenge vam estar parlant amb alguns membres de l’Associació de Veïns 
d’aquest tema extensament a Cal Suïs, durant un dels actes de la festa major, 
de la paella, i el fet de retirar de l’ordre del dia aquest punt és una mostra 
d’aquesta voluntat d’arribar a un acord i d’intentar conjugar tots els interessos 
per trobar la millor solució, o si més no la millor de les solucions. 

Vam quedar que us convidaríem a participar a la junta de portaveus, si 
recordeu, i no vau poder assistir perquè en aquells moments teníeu, crec, una 
assemblea o hi havia una assemblea. Quan vaig parlar amb vosaltres em vau 
dir que no podíeu assistir el mateix dilluns perquè hi havia una assemblea, i per 
tant aquesta invitació de participar a la junta de portaveus per parlar plegats 
d’aquest tema evidentment es manté.” 

La senyora alcaldessa diu: 

“Doncs ara passem al següent torn, en aquest cas llegeixo textualment el ROM: 
«El president o presidenta del ple autoritzarà la formulació d’intervencions orals 
per part de les persones assistents a la sessió amb una duració màxima de 
trenta minuts. Es podran formular un màxim de dues intervencions per persona, 
i cada intervenció tindrà una durada màxima d’un minut.» Per tant, ara és el 
moment...  

Sí, tinc la senyora Eulàlia Herranz, la senyora Núria Roig, la senyora Teresa 
Carbonell, el senyor Jordi Raventós, que són els habituals, la resta m’haurien 
de dir el nom, que no els conec pel nom. 



El senyor Genís també ha demanat la paraula? Algú més? Jordi Pontà? Jordi 
Pérez.  

El senyor Genís Martínez té la paraula.” 

 

El senyor Martínez diu: 

“Això és d’un diari que jo vaig treure, del 20 minuts. Diu: «Justicia pobre. Es 
increíble y vergonzoso que en un país democrático y tan avanzado la justicia 
solo se aplique a las personas de a pie, ya que uno de los mandamases de la 
justicia, el señor Carlos Dívar, presidente del Consejo General del Poder 
Judicial y del Tribunal Supremo, pueda gastar y gaste a su antojo el dinero de 
todos los españoles, y su camarilla le justifique, le tape porque es el jefe de uno 
de los máximos organismos judiciales de este país democrático. Nadie le 
puede toser. En el caso de la trama Gürtel, el máximo culpable, el señor 
Correa, otro personaje que ha robado, engañado, como es una persona con 
amigos y dinero ya está en la calle, mientras que las cárceles están llenas de 
gente que ni tiene amigos ni dinero para defenderse. Vergüenza de España, de 
sus jueces, sus políticos y sus banqueros.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“Gràcies, senyor Martínez. La senyora Núria Roig.” 

 

El senyor Martínez diu: 

“Escolti, això de la contribució, la pagaré si em pagueu la paga, però haig de dir 
que aquesta contribució me la vau apujar un 150 per cent en un pis de 48 
metres quadrats més afectat d’aluminosi. El tenim tot apuntalat. I res més, 
gràcies.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“Senyora Roig, vol fer una o dues? Molt bé, doncs té un minut per a cada.” 

 

La senyora Roig diu: 



“Bé, la primera pregunta és: A Finestrelles no volem la zona verda, 
substancialment perquè no ens la mereixem, mereixem una altra solució.  

I després la segona pregunta és: Continuem amb els problemes del carrer Joan 
Miró i avinguda Jacint Esteve. Dia sí dia també estem sense semàfor, i a més a 
més sense guàrdia urbà, o si més no aquest matí mateix hi havia un 
embussament realment important i de guàrdies urbans n’hi havia dos però tots 
ells xerrant, i els cotxes b0arallant-nos. Seria hora de poder fer alguna cosa. Bé 
heu pogut posar i gastar-vos uns diners per posar un monument al Rotary Club 
i no heu tingut aquests diners per arreglar l’avinguda Jacint Esteve. Jo ja sé 
que no li agrada això, senyora alcaldessa, però com a poble, ho he de dir. 

Gràcies.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“El senyor Raventós.” 

 

El senyor Raventós diu: 

“Són dues qüestions. Una, aviam, com que no ha pogut venir la presidenta de 
l’Associació de Veïns i Veïnes no ha pogut fer la pregunta com a tal, però la 
faig personalment en nom de l’Associació. Es va demanar com és que la Plaça 
Josep Català no es tornava a posar la Porta d’Esplugues, i es va dir perquè no 
s’havia entregat l’obra. Llavors, ho vam entendre, vam pensar: «Quan 
s’entregui l’obra ja es farà», però ha resultat que al Rotary Club que ha 
anomenat la Núria, s’ha arreglat un tros que estava dins de l’obra no entregada. 
Llavors, com és que en aquest cas sí que ha sigut possible? Això vol dir que 
ells paguen alguna cosa a l’ajuntament per fer-ho i per això tenim uns 
ingressos, o ens ha costat a nosaltres... Suposo que no ens haurà costat res 
que ho hagin posat, però clar, jo no entenc el fet que la Plaça Josep Català no 
es pugui arreglar i en canvi es pugui posar aquest monument. 

Després suposo que el monument es deuen mirar o el deuen fer, l’esbós es 
deu ensenyar, perquè clar, a mi m’és igual però em sembla que sent Esplugues 
com és s’havia d’haver retolat en català, no?, però també resulta que està 
retolat en castellà. No sé, són coses que sorprenen, aquestes coses.  

I la segona pregunta no és pregunta, és més una reflexió pel que ha presentat 
el senyor Figueras sobre l’Eurovegas. Segueix guanyant el totxo, ho sento. Si 
els pagesos han hagut del Baix Llobregat és perquè no s’han guanyat la vida, i 
llavors, clar, estan contents que els donin uns diners i marxar. Els fills no han 



continuat la pagesia perquè sempre hi ha traves a la pagesia, però resulta que 
no menjarem totxos, hem de menjar carxofes.  

Diem que volem agricultura de proximitat, i tot sempre en contra, en contra de 
la pagesia, sempre són dificultats. Volem les cases a prop de Barcelona, i en 
canvi terrenys, tal com ha dit el Jordi, amb facilitat d’aigua, terrenys bons per 
cultivar com són els de El Prat i Sant Boi i companyia, tot això s’està destruint, i 
si es fa aquí són menys terrenys de menjar, i necessitem menjar. Els totxos 
poden ser en un altre lloc, llavors, sempre el totxo a favor, sempre això, i 
després la gent està contenta. Clar que el pagès està content, si només li fan la 
guitza, si només li posen impediments i al final ha de plegar i el seu fill no té 
cap interès en continuar perquè no s’hi guanya la vida, doncs clar, que em 
donin uns diners i me’n vaig, però és per això que el pagès se’n va, no perquè 
no li agradi cultivar, sinó perquè tot són traves. Llavors, clar, prefereix rebre els 
diners i marxar, i així ha passat a Sant Vicenç dels Horts i tots aquests terrenys 
que es requalifiquen, que els ajuntaments aneu requalificant, «no, no, era 
agrícola però ja no és agrícola, ara ja podem fer-hi cases», i això torna a ser el 
mateix, terrenys agrícoles, parc agrari, llavors resultarà que sí, que el podem 
requalificar, d’aquí a aquí el PGM no es pot tocar, és intocable, i d’aquí a allà 
podem fer una cosa que diem un bé comú. L’aeroport sí que pot ser un bé 
comú, el port també, però una cosa així no és un bé comú, és un bé per a una 
entitat, que a més a més per les informacions que hem rebut resulta que a més 
a més té una sèrie de prerrogatives que molts professionals no tenen, que 
molta gent que exposa els seus diners no té, i en canvi aquest senyor, com que 
és una macro cosa, té unes prerrogatives que clar, per això li surt rendible. Em 
sembla que per ètica ens ho hauríem de replantejar i que el que ha dit el senyor 
Jordi Figueras tenia raó.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“La senyora Teresa Carbonell. Serà una qüestió o dues?” 

 

La senyora Carbonell diu: 

“No, són dues preguntes i després un aclariment d’una cosa que heu dit, 
només una cosa. 

A veure, a l’agenda veig que hi ha la relació de les revetlles que es fan per a 
Sant Joan. Hi ha això de la flama del Canigó i les revetlles. Veig que cada barri 
més o menys té una revetlla, i jo el que voldria saber és si tot el que hi ha aquí 
té subvenció, perquè també hi ha, apart del barri de Can Clota, veig que també 
hi ha la revetlla de Sant Joan organitzada per la Asociación Cultural Andaluza 



de Esplugues. La meva pregunta és si aquests senyors ho fan particular, em 
sembla perfecte, però si ja subvencionem una revetlla a un barri, m’agradaria 
saber si a aquests senyors no se’ls subvenciona també una revetlla, perquè si 
no dóna la sensació moltes vegades que quan uns decideixen, no sé, «ara vull 
fer macramé», doncs ens ajuntem quatre, demanem una subvenció i ens fem... 
Aquí diu el macramé en sentit figuratiu, eh? Jo volia saber si tenen subvenció o 
no. Una pregunta. 

L’altra pregunta és sobre el tema de les bicicletes, el carril bici. Ho sento, 
continuo insistint, això continua sent un perill públic, el tema de les bicicletes 
per les voreres esquivant bicicletes això és cada dia i cada tarda, i a mi em 
sembla que de tolerància ja n’hem tinguda molta, inclús vaig parlar amb la 
policia, com Enric, em vas comentar, el senyor de la policia molt bé, però jo 
veig que passen les bicicletes per les voreres i ningú els diu res, i mentre ningú 
els digui res continuaran passant per les voreres, els vianant som els que 
estem sempre torejant-les. Heu fet ara uns cartells molt macos que diu: «El 
civisme ens ajuda a millorar la convivència», molt macos, me l’he estat llegint. 
Parleu de sorolls, parleu de papers, parleu d’estar net. Aprofiteu i parleu de la 
bicicleta, digueu que per allà no es pot passar, si total heu de posar un cartell 
dient per on es pot passar i per on no.  

Un dia prendrem mal, algú es farà mal, i aleshores això queda constància que 
s’ha avisat. És que no entenc que no es pugui dir que no, no ho entenc. Quan 
en altres coses us hi «empenyeu» molt, i difícilment les tolereu, el tema de les 
bicicletes per les voreres i el carrer Nord que pugen per les voreres que tu has 
de baixar, perquè el ciclista no baixa, i si ningú li diu que no ha de baixar, al 
contrari, et diuen que tu has de baixar. Bé, no es mouen, o sigui que baixes o 
no baixes, que t’atropellen. Això no funciona. Per favor, poseu-vos seriosament. 

I la pregunta era en el tema aquest del patrimoni que hi ha ara, que es poden 
fer al·legacions, on ens hem de dirigir per aconseguir una còpia per poder-nos-
ho mirar? 

Res més.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“La senyora Eulàlia Herranz.” 

 

La senyora Herranz diu: 



“Dues. Però abans, Giner, he sentit que els passaries als grups de l’oposició el 
projecte de la pista de l’hotel. Si us plau, fer-nos arribar una còpia a 
l’Associació, perquè em sembla que els afectats som nosaltres. 

Després, Jordi, t’agrairia molt que em passessis el contacte aquest que tens 
d’aquestes 56 entitats o a on ens podem dirigir, perquè home, la veritat és que 
ens interessa una miqueta tot el tema aquest, perquè et recordo que el Caufec 
està dintre de Collserola, i hem estat lluitant molts anys, saps? 

I per últim, senyor Giner, sí, el dilluns no vam poder venir a la junta de 
portaveus perquè hi havia una assemblea de barri per parlar precisament de 
les zones verdes. Comunicar-vos que els veïns de Finestrelles no volen zones 
verdes.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“El senyor Jordi Salvi.” 

 

El senyor Salvi diu: 

“Hola, bona tarda, o bona nit. Sóc de la Candidatura d’Unitat Popular 
d’Esplugues, i bàsicament dues qüestions. Una, que és una pregunta molt 
ràpida, de fàcil resposta, que si Esplugues està integrada al PAES, que és el 
Pacte d’Alcaldes per a l’Energia Sostenible. I després una altra que és referent 
una mica al Pla Jove. Tinc entès segons la web de l’ajuntament que aquest any 
finalitzaria el període d’aplicació del Pla Jove, i també tinc entès que s’hauria 
d’haver fet una valoració d’aquest Pla Jove al desembre del 2011. Aleshores, 
per no fer la valoració aquí ara públicament, si ens podríeu facilitar aquesta 
valoració i si esteu començant ja a plantejar com fareu el nou Pla Jove de cara 
als següents anys, perquè acaba d’aquí a sis mesos i diguéssim que la situació 
de la joventut està bastant fotuda. 

Gràcies.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“El senyor Jordi Pontà. Si ho he dit bé, si no que em disculpi.” 

  

El senyor Pontà diu: 



“Hola, bona nit. Solament parlar del tema de Finestrelles, de la zona verda. 
Primer, pensar que allà hi ha una pressió molt brutal de tots els usuaris, tant de 
Sant Joan de Déu com de l’hotel, de l’escola d’infermeria, que no us ho podeu 
imaginar aquí, al centre, perquè és inaguantable, i pensar que l’ajuntament això 
ja ho tenia previst. L’ajuntament ja havia pensat perquè havia posat una zona 
per a residents, que primer eren uns horaris, després els va ampliar perquè 
veia que no era suficient, va col·locar la pilona per protegir aquesta zona de 
residents, i ara se la vol carregar amb la zona verda, però que el que farem 
serà obrir a què pugui aparcar tothom i desplaçar els veïns d’allà, que quan 
arribem no podrem aparcar, sobretot en el casc antic, que són cases antigues, 
que no tenen pàrquing i que no hi haurà manera de fer res allà, o sigui que 
plantegeu-vos seriosament que hi ha altres solucions, que la zona verda l’únic 
que farà serà recaptar diners, treure’ns diner a nosaltres perquè no puguem 
aparcar al carrer, que vosaltres que havíeu mirat de posar solució. Si aquestes 
no han funcionat s’ha de buscar una solució que sigui efectiva, però això no 
serà efectiu.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“I el senyor Jordi Pérez.” 

 

El senyor Pérez diu: 

“Gràcies. Bé, com a veí de Finestrelles també reiterar una vegada més i 
recordar a tots els membres de la corporació que la zona d’aparcament verda 
claríssimament empitjorarà la situació, ja molt deficient d’aparcament que 
tenim, en tota la zona antiga del que és el barri de Finestrelles. Insistir en el que 
ja han dit els companys, i escolteu-nos, hi ha alternatives que algunes no han 
acabat de funcionar, de les que s’han fet, potser també per una mica de 
desídia, en el sentit de no reparar o no vigilar correctament les senyalitzacions 
marcades. 

Gràcies.” 

El senyor Giner diu: 

“Bé, doncs, contestant les preguntes, la intervenció del senyor Genís Martínez, 
es recollirà i hi constarà. 

Pel que fa a les intervencions de la senyora Núria Roig, i permeti’m que els 
digui a tots els que han parlat sobre el tema de la problemàtica de la zona 
d’aparcament regulat a Finestrelles, que efectuarem aquestes reunions i podem 



plantejar abastament el problema, podem veure quines són les seves 
propostes, quines són les possibles solucions i veure què en podem treure 
d’això, dins del màxim consens possible, i valorar els inconvenients i els 
avantatges, les experiències d’altres sectors de la població, de la implantació 
de mesures com aquestes. 

Bé, prenc nota quant als problemes de Joan Miró, semàfors avinguda Jacint 
Esteve, actitud policial. 

Quant a la intervenció del senyor Raventós, l’escultura no es pot col·locar 
perquè està pendent d’unes obres d’urbanització que ha de fer la junta de 
compensació del sector Porta BCN a la plaça Josep Català. Aquestes obres 
s’han de fer, i si la col·loquéssim s’hauria de desmuntar una altra vegada quan 
es portessin a terme, per això no està col·locada l’escultura. 

Quant el tema de l’escultura del Rotary, això és una donació que ha fet aquesta 
entitat. L’obra, que és d'una escultora local, de la senyora Núria Tortres, i és 
l’única obra que té aquí. Ens agrada que gent d'Esplugues que es dedica al 
món de l’art, escultors, pintors, hi hagi o puguem gaudir d’alguna obra. Com tot 
és criticable, el disseny, i per tant a partir d’aquí és veritat que està en castellà, 
tots ens hem adonat, però això és una obra que ha fet l’autora i l’ha regalada, i 
a més és una escultura local que és Creu de Sant Jordi, per tant pensàvem que 
disposar d’una escultura que ens han regalat estava bé. Nosaltres el que hem 
pagar ha estat la peana i la instal·lació de la il·luminació. Ara, a partir d’aquí?, 
doncs sí, és criticable, tot és criticable, hi haurà gent a qui li ha agradat molt i hi 
ha gent a qui no li ha agradat gens, i hi ha gent que critica alguns aspectes de 
l’escultura i a altres els agraden, això és així. 

Quant al tema d’Eurovegas, la seva intervenció... (Veus de fons.) Sí, ens ha 
costat uns 2.500-2.700 euros la peana. Quant al tema d’Eurovegas, bé, 
compartim, ho hem dit abans, també molts dels arguments que vostè ha donat, 
però clar, abans de fer una valoració voldríem tenir més coneixement i per on 
van realment les coses. 

Quant a les preguntes de la senyora Teresa Carbonell, en relació a la revetlla a 
què es referia, no ha tingut cap subvenció. 

I quant al tema que les bicicletes no vagin per les voreres, home, això és molt 
difícil, perquè és veritat que hi pot haver una senyalització. Miri, jo el que li 
proposo és que quedem realment nosaltres i parlem d’aquest tema 
tranquil·lament, i mirem a veure de quina manera. És veritat que al carrer Nord 
té les voreres molt estretes, i per tant hauria d’haver potser una senyalització 
que de les voreres les adrecés cap a la calçada, però hauríem de posar llavors 
una zona a 30 dibuixada a la calçada. Bé, podem fer-ho, si més no hi haurà 



una senyalització que farà que la policia pugui actuar, per tant, jo prenc nota 
d’això i farem una proposta.  

Quant al tema de la còpia de la proposta de creació de BCIL, quan estigui en 
exposició pública no hi haurà cap inconvenient en què vostè passi i la consulti. 
Bé, li podem facilitar un cd amb la informació, ens posarem en contacte, cap 
problema. 

Quant al tema de l’Eulàlia, prenc nota del tema de la documentació de la pista 
del carrer Tenerife. 

I al senyor Jordi Salvi, sí que estem nosaltres inclosos en aquest pacte 
d’alcaldes per la sostenibilitat, el tenim subscrit, i per tant estem dins dels 
compromisos. Això és sota l’auspici de la Diputació de Barcelona. 

I quant a les preguntes relatives a les valoracions del Pla Jove, la regidora de 
Joventut ha pres ja bona nota per posar-se en tot cas en contracte amb vostès i 
donar-los una resposta més adient. 

Quant al tema del senyor Jordi Pontà, el mateix, parlarem amb la junta de 
portaveus d’aquesta possible reordenació i en quines condicions, de la zona 
verda aquesta o l’àrea verda de Finestrelles. 

I pel que fa al senyor Jordi Pérez, una dada sobre el tema de la reparació de la 
pilona. La pilona en dos anys ha costat 20.000 euros en reparacions, en dos 
anys 20.000 euros, per tant, perquè hem gastat 20.000 euros? Perquè s’ha 
reparat repetidament, fins que ha arribat un moment que hem dit: «Escolti, no 
podem continuar amb aquest tema», i per això hi ha aquest consens entre els 
grups polítics que la pilona no és la solució. Esperem trobar una solució adient i 
a satisfacció de tothom. 

(Veus de fons.)” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“Molt bé, dit això, jo crec que el nostre portaveu ha donat resposta, només els 
demano un minut més de paciència perquè crec que és un tema que anava en 
l’ordre del dia, l’hem retirat, és un tema que ha sorgit majoritàriament en les 
preguntes d’avui, i jo només voldria dir una cosa. Si s’ha retirat és perquè hi ha 
la voluntat d’acabar de reflexionar i parlar, punt número 1. I punt número 2, 
també els demano una certa flexibilitat. Què vol dir això? Vol dir que allà on 
s’ha implantat l’àrea verda ha funcionat i età funcionant. I segurament... 
M’agradaria poder acabar. I segurament –perquè nosaltres escoltem amb molta 



paciència– segurament hi ha motius i raons extres que ens poden fer 
reflexionar, jo crec que d’una manera més acurada en aquest cas.  

També és cert que ahir, en trobada amb el president de l’Associació de Veïns, 
vam quedar tal com hem quedat amb la resta de barris, que de vegades les 
coses està bé provar-les, fer una prova pilot, comprovar, perquè de vegades la 
percepció que podem tenir és que funcionaran d’una manera i potser 
funcionaran d’una altra, i en el cas que no funcioni sempre hi ha requisits o 
condicions que poden anar canviant per intentar convergir aquella solució que 
ha de ser, sempre la millor per als veïns del barri, perquè l’àrea verda en la 
seva concepció el que pretén sempre és donar, és protegir, és donar la prioritat 
al resident, a les persones residents. En el seu moment, quan es va fer la 
primera prova, la primera implantació al barri Centre, hi havia persones 
reticents, tenien els seus motius, no l’acabaven de veure. Avui s’ha demostrat 
que els residents estan molt contents.  

En el barri també de Can Vidalet hi ha una zona tocant a Can Serra, al barri de 
Can Serra de l’Hospitalet, allà hi havia una majoria de persones que sí la 
volien, un grup que no l’acabaven de veure per motius que es poden entendre, 
però després el que s’ha demostrat és que ha funcionat bé i que tots els veïns 
estan molt contents, i per tant jo només demano, tot i que no ens precipitarem, 
jo crec que és bo, ara no va de tres mesos, l’aprovació avui tampoc 
representava o implicava implantar-ho a partir de demà perquè vam aprovar en 
el ple del mes passat la de Can Vidalet i ara es farà en fases, es parlarà també 
amb els veïns, faltaria més. La idea precisament, com deia, jo crec que és 
aquesta, tot i que l’hem retirat, ho mirem abastament, mirem possibilitats. 
Nosaltres el que havíem contemplat és, per al no resident, encara que la tarifa 
fos més elevada que a la resta d’Esplugues per dotar de major protecció al 
resident, i jo només el que demano és que tinguem unes postures 
conciliadores, que crec que és el millor de tot per part de tothom, de 
l’ajuntament, de tots els grups representants, tant a la societat, a PROGESER, 
com evidentment aquí, al ple, per part també dels veïns intentem tenir aquestes 
posicions obertes, conciliadores, mirem possibilitats, podem intentar implantar 
perquè és veritat que hi ha veïns que no ho veuen però també és veritat que hi 
ha veïns que sí, i jo crec que el millor és dir bé, doncs donem, el dia que 
decidim què ha de ser provem tres mesos, si funciona fantàstic, i si no funciona 
sempre hi haurà la possibilitat de fer altres coses. Per tant, aquesta és la nostra 
proposta, que m’agradaria que fos la compartida, jo crec que s’ha anat parlant, 
però en qualsevol cas avui ho deixem aquí i per tant ara tindrem, en les 
properes setmanes, l’oportunitat de posar en comú això als veïns, tant amb 
PROGESER com amb l’ajuntament. 

Amb tot això, si els sembla bé, s’aixeca la sessió.” 

 


